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Tisztelt Elnök Asszony !

„Teljesül e a kormány ígérete a C-17-es programmal kapcsolatban ? " címmel a Házszabály
91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szekeres Imre miniszter úrhoz . Kérdésemre
válaszát írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt napokban több híradás is szólt a különböző médiákban az országban véglegesen
kialakítandó civil mentő légibázisokról .
A különböző megnyilatkozások nem voltak egyértelm űek, a végleges rendszert illetően .
Mivel ezek a megnyilatkozások érintik Pápa városát és a C-17-es programot is, szeretné k
tisztán látni az ügyben.
Ismeretes, hogy a nehézlégiszállító-bázis pápai letelepítési eljárásban az együttm űködő
külföldi partnerek szakmai vizsgálata részét képezte, - amely a végleges jelentésbe is bekerült ,
mint tény- hogy a civil légiment ő bázissal rendelkezik a térség, konkrétan a NATO bázis-
repülő tér területén .
Ezt információim szerint a magyar kormány is meger ősítette a külföldi partnerek felé, C-1 7
repülőgépek telepítését előkészítő eljárás során, hogy a reptér teljes beüzemelésére a mentő
helikopter és a bázis rendelkezésre áll .
Többek között ez is hozzájárult, hogy nem máshova kerültek a C-17 es szállító gépek .
(Pl. Németország, Románia)

Január 13-án a NAMA vezetője tájékoztatást kért tőlem az ügyben, de konkrét választ a
jelenlegi helyzetrő l nem tudtam adni .

A félreértések eloszlatása érdekében ezért kérdezem miniszter urat :

• Mi a helyzet az ügyben?
• Mikorra várható a helikopter bázis teljes és végleges kiépítése ?

Budapest, 2009 . január 15 .

Dr. Kovács Zoltán
országgyűlési képviselő
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